
        KNBB   Recreanten Biljart Club Doetinchem & Omstreken 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering van dinsdag 7 september 2021, zaal Luiking Didam 

 

Aanwezig: het bestuur van de RBC: Voorzitter Ben Straatsma, secretaris/penningmeester Wim Peters 
en wedstrijdleider Wim van Uhm. 

Volgens de presentielijst zijn 29 vertegenwoordigers van de aangesloten verenigingen aanwezig. Van 
BV De Pol Zelhem is een afmelding ontvangen. Niet aanwezig zonder afmelding: Gildehuis, Bruggink, 
DLS, Uniek en WSS. 

De voorzitter opent om 14.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

Hij noemt de namen  van de leden die in het afgelopen jaar zijn overleden en vraagt de vergadering 
om een stilte ter overdenking. 

De bij de uitnodiging meegestuurde notulen van de vorige Algemene Jaarvergadering worden door 
de vergadering goedgekeurd. 

In het Algemene Jaarverslag geeft de secretaris aan dat de RBC momenteel 281 leden telt. Hiervan 
spelen er 168 uitsluitend in de dagcompetitie en de overige 113 zowel in de avond- als de 
dagcompetitie. Hierna een korte toelichting over de stand van zaken bij Biljartprof (PK programma) 
en Biljartpoint (competitieprogramma). Verder wordt de vergadering er op geattendeerd dat 
binnenkort wellicht in de horeca een bewijs van vaccinatie dan wel een negatieve coronatest kan 
worden gevraagd om toegang te verkrijgen. Voor alle teamleiders iets om in de gaten te houden. 

Het financiële Jaarverslag wordt door de vergadering goedgekeurd. Door het hoge batig saldo van 
het afgelopen jaar heeft het bestuur zoals bekend besloten om dit jaar geen enkele districtsbijdrage, 
teamgeld of PK bijdrage van de leden te vragen. Uitsluiten de 8,00 of 13,00 euro KNBB bijdrage zal in 
rekening worden gebracht. 

De kascontrole commissie bestaande uit de heren Jan Rondeel en Paul Ewald geeft te kennen alle 
financiële zaken te hebben gecontroleerd en alles correct in orde te hebben gevonden. Zij spreken 
hun waardering uit en vragen de vergadering om het bestuur decharge te verlenen, hetgeen met 
algehele instemming gebeurt. 

Voor aftredend kascontrole commissielid Paul Ewald blijkt in de vergadering geen nieuwe kandidaat 
gevonden te kunnen worden. Met goedkeuring van de vergadering gaat Paul Ewald akkoord met nog 
een jaar verlenging. 

 

 

 



Bestuursverkiezing 

Het bestuur is na het overlijden van onze PK leider Theo Rutjes op zoek gegaan naar een vervanger. 
Als enige heeft Hans Ratering zich hiervoor beschikbaar gesteld. Hij was samen met Chris Jansen van 
het avondbestuur ook al actief met het regelen van PK zaken voor de dagcompetitie. De voltallige 
vergadering juicht het toetreden van Hans in het RBC bestuur toe. Aftredend was ook 
secretaris/penningmeester Wim Peters. Ook hij wordt door de vergadering herkozen voor de 
volgende termijn. 

In het agendapunt Toelichting Competitie en PK seizoen vraagt Jan Rijneveld van De Buitenmolen 
waarom de wedstrijdleider de driebanden competitie niet heeft uitgebreid naar anderhalve 
competitie zoals ook in de vorige competitie het geval was. Hij wijst op de korte duur (10 teams en 
dus slechts 18 wedstrijden). PK weken kunnen volgens hem geen belemmering vormen om 
wedstrijden in te plannen aangezien de driebanden wedstrijden vrijwel uitsluitend op de vrijdag 
worden gespeeld en PK wedstrijden altijd op dinsdag-woensdag-donderdag. Wim van Uhm is echter 
van mening dat de overgebleven ruimte te krap is en dat bovendien het spelen van anderhalve 
competitie tot ongelijke kansen kan leiden. Verder kon worden geconstateerd dat weliswaar enkele 
andere teams (4 in totaal)  hebben aangegeven anderhalve competitie te willen, maar van de andere 
teams is deze wens niet binnengekomen. Na enige discussie wordt besloten om de competitieopzet 
dit jaar te handhaven zoals die nu in biljartpoint is uitgewerkt. Of er in het volgende seizoen een 
andere opzet gewenst wordt, zal bij het indelen van de nieuwe competitie 2022-2023 aan alle teams 
worden gevraagd. 

De voorzitter geeft voorafgaand aan de rondvraag te kennen dat er een ingekomen stuk is van Henk 
Tomas (Luiking) met het verzoek om duidelijkheid te geven over het feit dat hij niet zowel bij Luiking 
als bij Harmonie als vaste speler kan worden opgesteld. Wim van Uhm wijst hierbij op de bestaande 
reglementen. Een speler kan wel bij verschillende teams of zelfs verenigingen spelen maar volgens 
deze regels maar op 1 plaats als vaste speler. In de andere teams (of vereniging) dan alleen als 
reservespeler. De heer Bolk (Luiking) wijst er op dat in het verleden hiervan nooit een punt is 
gemaakt. Het bestuur zegt de heer Tomas toe deze situatie schriftelijk te bevestigen met het 
meesturen van de toegepaste reglementen. Wim Peters stelt de betrokkenen voor om eventueel een 
wens aan de KNBB en of RBC te richten om na te gaan of deze regels in de hele bond zo worden 
toegepast en of aanpassing/versoepeling wenselijk en uitvoerbaar is. 

Chris Jansen geeft aan dat PK wedstrijden in de hogere klassen worden beperkt tot 4. Districtsfinales 
tot 6 spelers (minimaal 5 partijen). De nieuwe PK leider Hans Ratering wijst er op dat inschrijvingen 
via de website van de KNBB Doetinchem kunnen plaatsvinden (blok dagbiljarten en daarna blok PK 
inschrijvingen) alle inschrijvingen uiteindelijk ook via e-mail: rateringhans@gmail.com                         
Er zijn al 143 inschrijvingen geregistreerd. Een record! 

Henny Fischer (Veemarkt) vraagt het bestuur om de informatie voorziening te verbeteren. Het 
bestuur zal zich beraden hoe we onze leden beter en uitvoeriger kunnen bereiken.  

 

 



Ben Schennink (Piet vd Pol) geeft aan dat het bijzonder onwenselijk is dat PK deelnemers bij hun 
wedstrijden vaak zelf stand en formulier moeten bijhouden, zelfs aan tafel voor zichzelf moeten 
tellen bij gebrek aan arbiters/schrijvers. Ook Jan Pothof (ABC) constateert dit euvel. Voorgesteld 
wordt om alle deelnemers aan PK wedstrijden te vragen weer een secondant mee te nemen. In elk 
geval moet de RBC er op toezien dat er voldoende tellers/schrijvers aanwezig zijn, ook bij de 
voorwedstrijden. Henny Fischer vindt dat ook een dagvergoeding hiervoor gepast zou zijn. 
Penningmeester zegt toe om ook tellers/schrijvers bij voorwedstrijden (bij districtsfinales was dat al) 
10,00 euro onkosten te vergoeden (eventueel ook parkeerkosten bij Veemarkt). Hans Ratering wijst 
er nog op dat PK wedstrijden uitsluitend bij lokaliteiten worden gehouden waar 2 of meer tafels 
beschikbaar zijn. We kunnen niet alleen op de leden van die verenigingen een beroep doen, ook 
andere verenigingen moeten hun verantwoordelijkheid nemen om schrijvers/tellers te regelen. 

De voorzitter sluit de rondvraag af met enkele mededelingen: Wim van Uhm heeft binnen het 
bestuur te kennen gegeven na dit seizoen definitief te stoppen als wedstrijdleider. Wim wil wel graag 
nog 2 jaar deel blijven uitmaken van het bestuur (ledenadministratie- pk ondersteuning etc) om na 
48 jaar de 50 vol te maken. Ben Straatsma zegt blij te zijn dat Wim op deze manier de zaak wil 
overdragen en wijst vervolgens de vergadering nog op de enorme verdiensten die hij voor het district 
heeft gehad. Paul Ewald vraagt het bestuur om niet tot volgend jaar te wachten met het vinden van 
een opvolger als wedstrijdleider. Hij geeft zelfs de raad om als het kan 2 personen op deze 
belangrijke post te zetten. 

De voorzitter laat weten het geweldig te vinden dat veel leden van de RBC nog tot op zeer hoge 
leeftijd aan de biljartcompetitie van de RBC deelnemen. Om met dit gegeven iets te doen stel hij voor 
om elk jaar het dan oudste lid van de RBC geheel gratis te laten biljarten. Dus alle districtsbijdragen, 
PK gelden en zelfs de KNBB bijdrage worden dan door de RBC overgenomen. De vergadering vindt dit 
een goed idee en stemt er onmiddellijk mee in. Op dit moment valt de eer te beurt aan de 88-jarige 
Wim Leusink van Concordia. Het bestuur zal hem hiervan schriftelijk in kennis stellen. 

 

Voorzitter Ben Straatsma sluit de vergadering. Dankt iedereen voor de deelname en inbreng en 
wenst alle biljarters een gezond en sportief seizoen 2021-2022 toe. 

 

8 september 2021 

                                             



                                                                                    


